



MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG

KENYATAAN TAWARAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia bertaraf BUMIPUTERA di bawah kod bidang **210102, 210103, 210105, 210106 dan 210107** yang masih sah dan dibenarkan membuat tawaran buat masa ini, mempunyai pengalaman, kewangan yang kukuh dan stabil serta peralatan yang mencukupi bagi melaksanakan kerja-kerja berikut:-

BUTIR – BUTIR TAWARAN & NO RUJUKAN	KELAYAKAN SYARIKAT (KOD BIDANG)	TARIKH & WAKTU DOKUMEN DIJUAL	TEMPAT DAN HARGA DOKUMEN DIJUAL	TEMPAT, TARIKH & WAKTU TENDER DITUTUP
<p>CADANGAN MEMBEKAL, MEMASANG, MENGUJILARI, MEMINDAH DATA DAN MENTAULIAH PERKAKASAN DAN PERISIAN HYPER CONVERGED INFRASTRUCTURE (HCI) DI MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG</p> <p>NO. TAWARAN : MPM JKP 400-10/2/44</p>	<p>210102- Hardware(high end technology)- All types of server, mainframe, high end printers, storage area network (SAN, MAS) including maintenance DAN</p> <p>210103-Software- Supply all computer software, operating system, database, off-the-shelf packages including maintenance DAN</p> <p>210105-Telecommunication/ networking-Supply product, infrastructure, services including maintenance (LAN/WAN/Internet/wireless/ satellite), DAN</p> <p>210106-Data management- Provide services including disaster DAN</p> <p>210107-ICT Security and Firewall, Encryption,PKI,Anti Virus</p>	<p>1.10.2020 (Khamis)</p> <p>HINGGA</p> <p>20.10.2020 (Selasa)</p> <p>Pada waktu pejabat</p>	<p>KAUNTER PERKHIDMATAN PELANGGAN LOBI BLOK B MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG, JALAN PINANG RAJA, 32040 SERI MANJUNG</p> <p>HARGA DOKUMEN</p> <p>RM 60.00</p>	<p>TARIKH</p> <p>21.10.2020 (Rabu)</p> <p>WAKTU</p> <p>12.00 Tengahari</p> <p>TEMPAT</p> <p>PETI TAWARAN DI KAUNTER KHIDMAT PELANGGAN LOBI BLOK B MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG, JALAN PINANG RAJA, 32040 SERI MANJUNG</p>

Dokumen tawaran akan dijual seperti tarikh di atas pada waktu pejabat. Dokumen tawaran **TIDAK akan dijual** selepas tempoh tersebut.

Kontraktor dinasihatkan untuk membuat pendaftaran lebih awal di Kaunter Perkhidmatan Pelanggan, Majlis Perbandaran Manjung iaitu **Sebelum Tarikh Mula Penjualan** Dokumen Tender untuk mengelakkan kelewatan pembelian dan penghantaran Dokumen Tender.

Dokumen Tender hanya dijual kepada kepada Syarikat yang sah yang menunjukkan **Sijil Kementerian Kewangan Malaysia bertaraf BUMIPUTERA** sahaja. **Wakil Syarikat tidak dibenarkan.** Pendaftaran boleh dibuat melalui <https://forms.gle/AwykNmZppvnCgPxq6> atau scan barcode ini ;



Sebarang pertanyaan boleh hubungi Encik Nurul Hafizal bin Abdul Manap Bahagian Teknologi Maklumat, Jabatan Khidmat Pengurusan di talian 05-6898822/23.

Bayaran dokumen tawaran hendaklah dibuat dalam bentuk **TUNAI SAHAJA** di kaunter bayaran Majlis Perbandaran Manjung (bayaran tidak akan dikembalikan).

Majlis Perbandaran Manjung tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran. Pihak Majlis juga tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang dokumen tender yang tidak terdapat di dalam Peti Tender setelah Peti Tender dibuka.

Bukti penghantaran bukan bukti penerimaan.
Sila rujuk Laman Web : www.mpm.gov.my

**YANG DIPERTUA,
MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG,
PERAK DARUL RIDZUAN**